

# 匡智屯門晨曦學校

## 18/11/2019 停課安排

1. 教育局宣佈雖然全港道路及公共運輸服務逐步恢復，但目前尚有不穩定因素，而星期一亦是周末後第一個繁忙的工作日，基於安全考慮，全港學校（包括幼稚園、小學、中學及特殊學校）明日（11月18日）繼續停課。停課期間，學校仍然會開放校舍（上午 9:00 至下午 3:00），並安排人手照顧有需要的學生，但校車服務及午膳飯商服務將會暫停。家長如有查詢，請致電 24551615 與學校聯絡。
2. 至於星期二（11月19日）是否停課，請家長繼續密切留意政府的宣佈。而如果學校因為特別原因需要在星期二自行停課，會盡量在星期二上午 7 時前通知家長，屆時請家長留意 SchoolApp、學校網頁及學校電話通知。
3. 由於交通情況尚不穩定，11月19日、20日、21日（星期二至四）如果照常上課，將暫停課後活動，並於下午 3:20 放學，不過亦請家長注意校車到站時間，可能會因應交通情況而有所延誤或更改，敬請留意學校的通知。

## Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

### **18/11/2019 School Suspension Arrangement**

1. Although the roads and public transport services in the territory have gradually resumed, there are still uncertain factors currently. Also, tomorrow is the first working day after weekend. Classes of all schools (including kindergartens, primary schools, secondary schools and special schools) will remain suspended tomorrow (November 18). Schools premises will be open under safe conditions and arrange staff members to take care of students who have a genuine need to return to school in a safe place within the school premises (from 9:00am to 3:00pm). However, the school bus service and lunch vendor service will be suspended.

2. As the situation on the coming Tuesday (19/11/2019) is unpredictable, parents please pay attention to the latest announcement of the EDB that morning. If there are any special situations that cause suspension, we will try our best to inform you before 7am that morning. Parents please keep checking the latest announcement through the School App, School website or by phone call. (Please answer the hidden number call, thank you.)

3. Due to the uncertainty of the latest traffic situation, after-school activities on 19/11 (Tue), 20/11(Wed) and 21/11(Thu) will be cancelled. The lessons will be finished at 3:20pm. Our school bus might arrive late due to unexpected traffic situation. Please wait patiently.

Please feel free to contact school office at 2455-1615 for any query.